

No. 40542

May 11, 2023

Le 11 mai 2023

BETWEEN:

Dale James Richardson

Applicant

- and -

Kimberley Anne Richardson

Respondent

AND BETWEEN:

Dale J. Richardson

Applicant

- and -

Kimberley Anne Richardson, Amy Groothius, Unknown registrars of the Court of Appeal for Saskatchewan, Justice Zuk, Registrar of Land Titles, Attorney General of Saskatchewan, Assistant Commissioner Rhonda Blackmore of the Royal Canadian Mounted Police (F-Division), Jessica Karam, the Ministry of Health, and the Saskatchewan Health Authority

ENTRE :

Dale James Richardson

Demandeur

- et -

Kimberley Anne Richardson

Intimée

ET ENTRE :

Dale J. Richardson

Demandeur

- et -

Kimberley Anne Richardson, Amy Groothius, registraires inconnus de la Cour d'appel de la Saskatchewan, juge Zuk, registraire des titres de biens-fonds, procureur général de la Saskatchewan, Commissaire adjointe Rhonda Blackmore de la Gendarmerie royale du Canada (Division F), Jessica Karam, le ministère de la Santé, et Saskatchewan Health Authority

Respondents

Intimés

JUDGMENT

JUGEMENT

The applications for leave to appeal from the judgment of the Court of Appeal for Saskatchewan, Numbers CACV3798 and CACV4048, 2022 SKCA 133, dated November 18, 2022 are dismissed with costs to the respondents Assistant Commissioner Rhonda Blackmore of the Royal Canadian Mounted Police (F-Division) and Jessica Karam.

Les demandes d'autorisation d'appel de l'arrêt de la Cour d'appel de la Saskatchewan, numéros CACV3798 et CACV4048, 2022 SKCA 133, daté du 18 novembre 2022, sont rejetées avec dépens en faveur des intimées Commissaire adjointe Rhonda Blackmore de la Gendarmerie royale du Canada (Division F) et Jessica Karam.

J.S.C.C.
J.C.S.C.